
Informatie betreffende de pilot collectieve beveiliging op bedrijventerrein 

Hoogendijk 

 

 

Inleiding 

In de Samenlevingsagenda va de Gemeente Alblasserdam zijn  - nadat het lokale 

bedrijfsleven diens input had geleverd- en viertal speerpunten opgenomen. Eén van 

deze speerpunten is het belang van een zo optimale veiligheid op onze drie 

bedrijventerreinen Vinkenwaard, Hoogendijk en Nieuwland Parc). 

 

Om de veiligheid op de bedrijventerreinen te beheersen en te optimaliseren is circa zes 

jaar geleden de werkgroep KVO-B (Keurmerk Veilig Ondernemen Bedrijventerreinen) 

gestart waarin zowel politie, brandweer, ondernemers (afvaardiging van ieder gedeelte 

bedrijventerrein via bestuursleden van OV de Noord) als de gemeente Alblasserdam 

zitting nemen. De werkgroep heeft –na een aantal incidenten (inbraken) in de afgelopen 

1,5 jaar zorgen geuit over het teruglopen van de veiligheid op dit gebied op onze drie 

bedrijventerreinen (vinkenwaard, Hoogendijk en Nieuwland Parc) en heeft  een 

prangend verzoek weggelegd tot collectieve beveiliging op de bedrijventerreinen.  

Echter, daar aan de juiste wijze van collectieve beveiliging de nodige kosten verbonden 

zijn, is het raadzaam om te starten met een pilot, met een tijdspanne van bijvoorbeeld 

twee jaar waarbij een afgebakend gebied gebruikt zal worden.  

 

In goed overleg met wethouder Verheij, de ondernemersvereniging OV de Noord, de 

politie en onze veiligheidscoördinator Remy Goedhart is besloten dat bovengenoemde 

pilot gehouden zal worden op bedrijventerrein Hoogendijk. Echter, de pilot had 

evengoed op een van de andere terreinen plaats kunnen vinden, de veiligheidscijfers 

verschillen per bedrijventerreinen niet wezenlijk.  Om deze pilot mogelijk te maken is 

echter een aanpassing van de APV nodig. 

 

Voorstel 

Voorstel is om een BIO op locatie te houden bij een van de op Hoogendijk gevestigde 

ondernemers, alwaar ook andere ondernemers aanwezig zullen zijn die al dan niet al in 

het verleden zelf te maken hebben gehad met inbraken of andere veiligheidsissues. De 

heer Bovenkerk –bestuurslid van OV de Noord en voorzitter van de werkgroep KVO-B 

zal de aftrap doen en de raad tezamen met wethouder Verheij toespreken over het nut 

en de noodzaak van collectieve beveiliging op de Alblasserdamse bedrijventerreinen. 

Daarna zouden wij graag een aantal ondernemers aan het woord willen laten en de raad 

mee willen laten nemen in wat reeds geschiedde inbraken voor de bedrijfsvoering voor 

impact hebben gehad. 

Tenslotte zouden wij ook graag onze wijkagent Hans Kuiper aan het word laten. 

Tezamen zullen de sprekers maximaal 45 minuten tot een uur in beslag nemen, maar is 

et verstandig om daarna nog circa 45 minuten in te ruimen voor een gesprek tussen de 

aanwezige raadsleden en de overige aanwezigen (ondernemers, politie en overige KVO-

werkgroepleden). 

 

Doel 

Een aanpassing van de APV om camerabewaking mogelijk te maken, heeft in het 

verleden helaas nog niet geleid tot eensgezindheid. Door de raad te informeren over de 

recente golf van inbraken in de afgelopen 1.5 jaar en de lokale ondernemers zelf aan het 



woord te laten, doen wij de raad graag het nut en de noodzaak van collectieve 

beveiliging op de bedrijventerreinen inzien en bieden wij de raad de ruimte om vragen 

te stellen aan alle - bij de pilot betrokken- partijen te bevragen alvorens hun oordeel in 

een later stadium te kunnen vellen over het daarop volgende collegevoorstel.  

 

Wanneer 

Verzoek om deze BIO op locatie plaats te laten vinden in de maand oktober van 2015.  


